

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China  
20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



物業管理 (住宅)  
Property Management (Residential)

## 金獎 Gold Award

 香港房屋委員會  
Hong Kong Housing Authority

香港房屋委員會 — 藍田邨  
Hong Kong Housing Authority –  
Lam Tin Estate

藍田邨團隊秉持「齊心共建・綠在藍田」的環保信念及格言，以環保設施為硬件，住戶積極參與綠色創意活動為軟件，同時推動園林廢物回收，巧妙配合各方努力，成就「綠在藍田」。

Upholding the belief and motto in “Go Green in Lam Tin”, Lam Tin Estate has built a “Green Lam Tin” with the concerted efforts from all. The wise use of environmentally friendly facilities, the residents’ active participation in green innovative activities, as well as the promotion of yard waste recycling have led to the successful implementation of the motto.



舉辦參觀活動、工作坊及嘉年華會，教導居民認識不同環保課題，學以致用。

Organising visits, workshops and fun fairs to educate residents on various environmental issues and putting knowledge into practice.



實行園林廢物回收試驗計劃，將園林廢物轉化為堆肥，用於邨內花園。

Implementing a yard waste recycling trial scheme to turn yard waste into compost for landscaping the gardens in the estate.



於大廈天台及行人通道上蓋安裝太陽能光伏系統裝置，並接上電網，滿足部份電能需求。

Installing grid-connected photovoltaic system on the rooftop of domestic blocks and covered walkway to meet part of the electricity demand.